
Αθήνα, 29 Δεκεμβρίου ’97

Νομοθετικό Εργο:

α) Η Βουλή θα ανοίξει στις 7/1, εκτός απροόπτου, ημέρα Τετάρτη. 
Την ίδια μέρα και την επόμενη, θα συζητηθεί και ψηφισθεί χωρίς, 
νομίζω, πρόβλημα, το Ν/Σ Σουμάκη, με διάφορες ρυθμίσεις, όπως 
συμμαζεύτηκαν με παρέμβασή μου. Ο Σταύρος μου έφερε αρκετές 
τροπολογίες που δεν θα τις δεχθώ είτε για λόγους ουσίας είτε γιατί άνετα 
μπορεί να τις περιλάβει σε άλλο Ν/Σ που ετοιμάζει για τη ναυτική 
εκπαίδευση.

β) Στις 13, 14 και 15/1 θα συζητηθεί το Ν/Σ ΥΠΕΧΩΔΕ για τα 
δημόσια έργα, με το οποίο υλοποιείται το ένα σκέλος από τα δύο που 
αποφάσισε το Υ.Σ. για το θεσμικό πλαίσιο κρατικών προμηθειών και 
δημοσίων έργων. Από ημέρα σε μέρα περιμένω από το Μιχάλη το σχέδιο 
για τις κρατικές προμήθειες που εκπονεί ομάδα δική του με βάση τις 
κατευθύνσεις που έδωσε η τετραμελής ομάδα (Μιχάλης, Βερελής, 
Παπαδημητριού, εγώ). Υπάρχει μία καθυστέρηση, πιέζω, αλλά δεν είχα 
λόγο να πω όχι στη σύνθεση της ομάδας που συνέστησε. Αλλως, το 
βάρος θα έπεφτε σε μένα και θα ήταν δυσβάστακτο.

γ) Στις δύο αυτές πρώτες βδομάδες, θα κατατεθούν και θα 
συζητηθούν στις διαρκείς επιτροπές τέσσερα Ν/Σ του Υπ. Οικ. 
(συνταξιοδοτικό, μισθολόγιο γιατρών ΕΣΥ, διπλωματών, κλπ., 
φορολογικό και ένα εναρμόνισης με οδηγίες), προκειμένου να 
συζητηθούν στην Ολομέλεια τις επόμενες βδομάδες. Στην ΚΕΝΕ είναι 
Ν/Σ Αρσένη για τα ΤΕΙ. Στη διαρκή επιτροπή εκκρεμεί η πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου για τα φάρμακα. Υπό κατάθεση είναι δύο Ν/Σ 
του Ρωμαίου, με τον οποίο συνεννοούμαι να γίνουν ένα.
Εξασφαλισμένη δουλειά νομοθετικής εργασίας ως τέλος Φλεβάρη 
τουλάχιστον.
Ετοιμάζεται η απόφασή σας για τη νέα μορφή της ΚΕΝΕ. Για όλες τις 
περιπτώσεις, φροντίζω για συνεδρίαση ΚΤΕ, έγκαιρα.


